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________________________BEVEREN_____________NIEUWSBRIEF OKTOBER 2015 

 
1. Provinciale fietssnelwegen 
 
Einde april 2015 heeft de provincie Oost-Vlaanderen het provinciaal fietsplan gepresenteerd. 
Twee van de 10 fietssnelwegen – de ruggengraat van de hoofdroutes – lopen over Bevers grondgebied : 
 
F2 : haven Gent(Zelzate)-haven Antwerpen (parallel aan de E34) 
 
Op Bevers grondgebied krijgt het grootste deel van verbinding, die nog in ontwerpfase is,  het karakter 
van een fietscorridor.  Deze fietscorridors hebben verschillende verschijningsvormen zoals vrijliggende 
of aanliggende fietspaden, fietsstraten enz… 
Omdat we op de vergadering van de GBC van juli 2015 een gebrek aan terreinkennis bij sommige 
deelnemers vaststelden ,hebben we een alternatief voorstel met ongelijkgrondse kruisingen van de 
N450 en N451 en met een verknoping van de F2 en de F3  aan het goederenspoor (lijn10) en met een 
verknoping van de F2 tussen de Provinciale Baan en de Schoorhavenweg naar de provincie gestuurd . 
Het voorstel bevat ook een suggestie voor een verbinding van de F2 met Zwijndrecht en de 
voetgangerstunnel en later met Oosterweel. 

 
F3 : Gent-Lokeren-Sint-Niklaas-Antwerpen (langs het spoor)  
 
Nog te realiseren zijn het traject station Beveren – station Melsele.  De werken lopen vertraging op 
door discussies met Infrabel aangaande het mogelijk 
sluiten van overwegen op Melseels grondgebied. 
(momenteel  4 overwegen binnen een afstand van 1,8 
km) . 
De gemeente Zwijndrecht zou bezig zijn met de 
voorbereiding (grondverwerving, saneren bodem Fort…) 
Struikelsteen is een strook van 100 m op het militair 
domein. 4000 t Munitie en schroot dienen opgeruimd te 
worden waarvoor momenteel geen budget is. Gezien dit 
nog lang kan duren is Zwijndrecht toch van plan de 
fietssnelweg aan te leggen met voorlopig materiaal 
(waterdoorbare halfverharding). 
Suggesties, adviezen  met het fietsnelwegenplan konden 
tegen 11 mei 2015 ingediend worden bij de provincie. 
We hebben nogmaals onze visie voor een betere  
doortocht van de Bosbeekwijk doorgestuurd samen met enkele suggesties voor het  nog te realiseren 
traject op Bevers grondgebied. Ondertussen heeft de provincie beloofd dat ze in 2016 zullen bekijken 
hoe de F3 over de hele lengte (inclusief de reeds bestaande delen) kan worden opgewaardeerd. 
 

  
2. Haven van Antwerpen – werkgroep woon-en werkverkeer 
 
Extra Scheldeverbinding 
 
Met steun van Europa wil men een extra Scheldeverbinding tussen Liefkenshoek en Lillo realiseren 
door de uitbouw van de veerdienst. 
Voor dit pilootproject werden subsidies aangevraagd. Begin 2016 uitsluitsel. 
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Fietsbereikbaarheid Haven 
 
Uitvoering van de visienota.  De doelstelling  is om 
comfortabele en veilige fietsroutes van de woonkernen 
naar de haven te realiseren.  In samenwerking met de 
gemeenten grenzend aan het havengebied werd de 
actuele situatie in kaart gebracht en werden een 
aantal, prioritair op te lossen knelpunten (missing links, 
slechte staat fietspad…) opgelijst. 
 
 
Fietsbrug aan het goederenspoor (L10) over de E34 
 
AMT legt deze fietsbrug aan vanaf de Kwarikweg mét een verbinding naar parallelweg E34 én een 
verbinding naar de Trepelandstraat! Dit laatste wordt nog eens benadrukt en positief geëvalueerd 
door alle partijen, vermits dit de bruikbaarheid en verknoping garandeert. 
De Kwarikweg krijgt géén upgrade, ook dat werd door FB Beveren specifiek gevraagd, maar dat zit nu 
in geen enkel plan of begroting. Ondertussen is de  Kwarikweg nu wel opgenomen in de hierboven 
vermelde lijst “prioritair op te lossen knelpunten”. 
Voor de verbinding vanaf de Trepelandstraat tot de P&R Melsele komt er een overleg tussen 
provincies Oost-Vlaanderen en Antwerpen om te bekijken wie wat zal betalen. Vermits dit nog wel 
even kan duren is de eerder vermelde verbinding naar Trepeland absoluut belangrijk om de brug al te 
kunnen bereiken en te kunnen gebruiken… 
AMT meldt dat ze bezig zijn met de onteigeningen van een stukje grond van Total. 
 
Zwijndrecht: op lange termijn voorziet men een extra fietsverbinding LO – RO (Oosterweel) 

 
 
3. Varia 

 
Fietsverbinding Kennedytunnel 
 
Onder het motto “alles wat boven of onder de Schelde loopt kunnen we inschakelen “ zal de huidige 
“fietsverbinding” die in feite een evacuatietunnel is in geval van calamiteiten in de Kennedytunnel 
opgenomen worden in het fietsautostradennetwerk. Tijd dus om deze verbinding dringend up te 
graden .  
 
 
Verkeerslichten op- en afrittencomplex E34 Kallo 
 
Tijdens de vergadering van 8 oktober 2013 op het kabinet van minister 
Crevits heeft de Fietsersbond Beveren een eerste maal gevraagd om de 
afstelling van de verkeerslichten aan het op- en afrittencomplex van de 
E34 in Kallo aan te passen.  Vooral de wachttijd aan de doorsteek naar het 
fietspad richting Kallo duurde zeer lang (in totaal ongeveer 3’) 

. 
Na herhaaldelijk aandringen  bij AWV Oost-Vlaanderen werden de nodige 
aanpassingswerken in september 2015 uitgevoerd waardoor de wachttijd 
nu herleid is tot enkele seconden. 
Fietsers komende van Melsele kunnen nu in vrijwel  één vloeiende 
beweging de doorsteek naar het fietspad richting Kallo maken vóór het 
autoverkeer ,komende van Kallo dat richting Melsele rijdt, groen licht krijgt.  We hebben van 
verschillende fietsers positieve reacties gehoord in verband met deze aanpassing. 
 

 
 Zwerfvuil Waaslandhaven 
 

Het havenbedrijf ruimt nu het zwerfvuil op.  Afwachten of dit iets oplevert . We vrezen dat , zolang het 
logistiek park Waasland met sanitair en afvalcontainers niet gerealiseerd wordt , het bij dweilen met 
de kraan open blijft. Ondertussen komt er al wat beweging in de zaak. Sinds september 2015 is het 
archeologisch onderzoek van het westelijk deel van de site opgestart.  
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********************************************************************* 
Lidmaatschap van de fietsersbond : 

 
Als jij ook vindt dat 
 
 je overal veilig en comfortabel naartoe moet kunnen met de fiets? 
 onze (klein)kinderen veilig naar school moeten kunnen?  
 functioneel fietsen naar het werk gestimuleerd moet worden?  
 

Maak dan het verschil en steun de Fietsersbond 
 

www.fietsersbond.be/ikwordlid 
 
********************************************************************* 
 

 
Fietsvriendelijke groeten 
 
 
Veerle Allaert  penningmeester 
Pierre Bressinck  secretaris 
Jan Verhavert  woordvoerder 
 
 www. Fietsersbond.be/beveren    fietsersbondbeveren@gmail.com 
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